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Jussi Särkelä ja 35 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen: 

”Vetokannas on hyvin suosittu uinti-, kuntoilu- ja vapaa- ajanviettopaikka kesäisin Suur-Myyrmäen 
alueen asukkaille. Sen palveluja on kehitetty niin, että se on saanut kiitosta käyttäjiltä.

Lammen pohja on kuitenkin siinä kunnossa, että leväongelma on jokakesäinen riesa. Jo nyt (20.5.2024) 
rihmalevää on niin paljon, että siitä on haittaa niin aamu-uijille kuin päiväkäyttäjille. Levän kerääminen 
pois ei enää riitä. Tarvitaan perusteellisempia toimenpiteitä.

Esitämme, että Vetokannas ruopataan ensi talvena ja korjataan muutenkin kaikilta osin niin, että se 
palvelee alueen asukkaita nykyistäkin paremmin.”

Kaupunginvaltuusto 20.5.2024 § 22 

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

____

Kaupunkiympäristön toimiala / katujen ja puistojen palvelualue toteaa vastauksenaan seuraavaa:

Vetokannaksen uimaranta on valmistunut vuonna 2012. Jo kahdentoista vuoden ajan uimaranta on ollut 
ympärivuotisessa käytössä ja siksi ruoppaaminen on katsottu ajankohtaiseksi uimapaikan vedenlaadun 
ja viihtyisyyden säilyttämiseksi. Ruoppaaminen edellyttää kuitenkin ruoppaussuunnitelman laatimista 
sekä mahdollisesti myös vesiluvan hakemista valtion ympäristöviranomaiselta. 

Viheralueiden suunnittelu käynnistää ruoppaussuunnitelman laatimisen vuoden 2024 lopulla. 
Lupahakemuksen käsittelyprosessi on noin vuosi, joten ensimmäinen mahdollinen ajankohta 
ruoppaukselle olisi keväällä 2026. Suunnittelun yhteydessä selvitetään myös mahdollisia muita 
parannustarpeita.

Kaupunginhallitus 7.10.2024 § 31

Kaupunkiympäristön toimialan apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään
a) antaa Jussi Särkelälle ja 35:lle muulle allekirjoittaneelle valtuutetulle toimialan esityksen 

mukainen kaupunginhallituksen vastaus, ja
b) esittää kaupunginvaltuustolle merkittäväksi kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.



Päätös:
Hyväksyttiin esitys.
_____

Kaupunginvaltuusto 21.10.2024 § 22

Kaupunginhallituksen esitys: 
Päätetään merkitä kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.

Päätös: 
Päätettiin jättää asia pöydälle seuraavaan kokoukseen.

Liite:
- allekirjoitettu Jussi Särkelän ja 35 muun valtuutetun aloite Vetokannaksen ruoppaamiseksi 

ja kunnostamiseksi 

Muutoksenhakuohje: 2.1. Valituskielto

Lisätiedot:
Puistosuunnittelupäällikkö Sirpa Mäkilä, puh. 040 581 9037 
(etunimi.sukunimi[at]vantaa.fi)


